

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2020 2

上旬刊（总第 552 期 / 第 39 卷）

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

ISSN 1006-4311



万方数据

价值工程

2020年2月上旬刊(总第552期/第39卷)

1982年创刊 2020年2月8日出版

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄槐安西路88号

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 基于恢复成本法的排污权有偿使用和交易定价研究 皮钰丽 等(1)
- 竞价机制下的风电行业政策研究 盛哲 等(4)
- 可持续人力资源管理在三重底线下的影响 闫蕊诚(7)
- 试论工程咨询在经济建设中的作用 王生英(10)
- 基于 EVA 的医药企业绩效评价 何晓婷(12)
- 公路工程施工投标预算编制及报价的要点研究 骆颖(15)
- 佛山泛家居行业设计赋能战略分析 叶勤法(17)
- 我国建筑工程项目事故分析与对策研究 郭柯兰 等(19)
- 哈佛分析框架下的交通运输企业财务分析应用研究 韩兴国 等(22)
- 浅谈国际工程企业市场开发与管理策略 罗灿(24)
- 基于军民融合的远海防卫装备保障模式探索 郭峰 等(26)
- 锅炉压力容器安全检验及质量监督分析 于春燕 等(28)
- 市政工程道路桥梁施工监理中的安全管理要点 宋磊(30)
- 网络经济下母婴用品市场营销策略的优化研究 杜若宇(32)
- 关于公路工程变更及其造价控制思路分析 杨洋(34)
- 关于装配式建筑施工质量因素识别与控制 岳川云 等(36)
- 浅析城管监察工作的现状及改进措施 张清奎(38)
- 市政工程施工中如何更好地保护环境 褚云波(40)
- 环境监测在环境保护中的作用及意义 程建美(42)
- 基于 AHP 的配电网合同能源管理项目经济性后评价研究
..... 王向伟 等(44)
- 关于图书馆优化图书借阅管理路径探讨 张克果(46)
- 沈阳市土地利用规划实施保障措施探讨 李莹(48)
- 浙江数字贸易企业的国际化经营策略研究 吴旻(50)
- 探析“一带一路”战略下郑州航空港临空经济发展之出路
..... 黄桂林 等(53)
- 浅析华为内部控制 许楠(55)
- 基于因子分析法的企业盈利能力问题探究 王乐晨(57)
- 城市垂直绿化的功能和影响以及我国发展现状 王远喆(59)
- A 会计师事务所审计质量控制研究 杨朋伟(61)
- 基于舞弊三角理论探讨上市公司财务造假 叶帼杨 等(63)
- 论贵阳市白云区酒店的网络营销策略 蔡静(65)
- 基于企业发展战略,财务共享中心未来发展研究 陈韶华 等(68)
- 公路桥梁存在的问题及管理措施 卿勇(70)
- 基于利益相关者协同发展的国企创新能力提升:案例研究
..... 康宇航(72)
- 财务共享背景下共享中心绩效管理体系的构建 钟思琪 等(74)
- 浅谈公路隧道排水设计与隧道路基病害防治 漆江 等(76)
- 汉中市城市生活垃圾收运路线优化研究 唐欣(79)
- 如何加强电厂电气设备的安全运行管理 王晓华(83)
- 商业性健身俱乐部会员满意度与其组织绩效的关系
..... 何渊 等(85)
- 浅析模糊数学理论对工程现场安全管理风险评价 张丽丽(87)
- 浅谈智慧社区发展现状及未来趋势 施世蕾(90)
- 山东省房地产价格对居民收入差距影响的研究 沈自豪(92)
- 货币政策与杠杆率的相关性研究 宋思宸(95)
- 基于委托代理理论角度浅谈对国有企业改革方向的认识
..... 顾馨月(97)
- 基于 Power 图的高铁建设对城市空间格局研究 刘欣(99)
- 试析物流仓库安全管理工作存在的问题与对策 郝立(101)
- 我国货币市场基金现状及发展研究 花一鑫(103)
- 水美城市建设综合治理 PPP 项目风险评价及对策研究
..... 孙鹏宇 等(105)
- 沙漠地区房屋常见质量问题和预防措施 张亮(110)
- 河南省物业管理发展现状及对策研究 许蓝月 等(112)
- 浅析项目施工阶段的质量控制策略 海卫国(114)

道路施工过程中的路基路面质量控制研究	陈子沪(116)	轨道交通建筑一体化公共空间设计分析	钟佩伶(209)
承包商视角下工程变更费用索赔的障碍分析及对策研究	佘康康 等(118)	高校学术检测工作的服务创新举措与思考	郭瑞华(211)
武汉市房地产价格影响因素	吴亮(121)	一种用于水质勘测的水下机器人研究	李俊杰 等(213)
中国工业企业创新效率测度	江艳婷(123)	基于 BIM 的三维地质建模在沿江复杂地层的研究	杨伟军 等(216)
大数据时代下银行信用风险管控研究	张宏洋(126)	高速状态下伺服随动控制系统设计与实践	黄晓伟 等(220)
* 价值链·供应链 *		基于单片机的智能台灯设计	赵福明 等(223)
常州市物流集聚区“产城融合”发展探索	崔凌霄 等(130)	舵机、步进电机综合控制器设计	黄益民(225)
对供应链金融在家电行业应用的研究	孙石剑(132)	西南地区历代名人时空分布特征分析	母浩江 等(227)
* 功能载体创新 *		浅析钢结构工程中 BIM 的应用	徐虎臣(230)
连续刚构桥梁设计理念差异总结	魏丽东(134)	浅谈对露天开采铝土矿伴生资源的科学利用	张立昌 等(232)
梯形螺纹的数车加工方法改进研究	王飞飞(136)	消费者异质性对企业创新产品扩散的影响机理研究	杨强 等(234)
一种新型树木刷白机器的设计	杨治权 等(138)	微型低空遥感平台研究与实践	李丹(236)
关于南龙铁路渔珠牵引变电所功率因数偏低解决措施探讨	范彬(140)	基于 BIM 技术的企业项目开发价值提升策略研究	叶玲节 等(238)
高速公路箱梁静载试验检测技术研究	韩幼红(142)	坐标测量机校准中三维探测误差的计算方法的探讨	李品(240)
660MW 超超临界燃煤机组省煤器输灰改造实践及探索	刘华山 等(144)	大疆精灵系列无人机在大比例尺地形图快速成图中的应用	张文博 等(242)
住宅建筑工程防水施工中的技术要点分析	渠志雅(148)	应用型高校研究生素质评估指标权重分析	朱晓妹 等(244)
一种新型的钢箱梁桥面铺装体系的应用	王建军(151)	试论技术经济分析在工程项目管理中的运用	王宗辉(247)
钢桥面顶板纵肋焊接细节疲劳裂纹扩展模拟方法研究	樊志勇 等(153)	冰蓄冷空调系统在楼宇型能源站的应用	廖文高等(249)
岩土工程中深基坑支护的设计与施工方法探究	马丽珠 等(156)	图书馆检索系统架构研究探析	刁胤洲(251)
公路路基边坡破坏的形式及防护措施	吕家云 等(158)	基于服务区域经济的高职院校大学生创新创业成果孵化体系的建设研究	吕佳(254)
建筑垃圾填筑高速公路路基施工技术	项希年(160)	民众对于央行发行的数字货币的持有意愿调查	杨浩宇(257)
小半径曲线连续刚构桥门式支架悬臂拼装施工方案研究	陈艳玮 等(162)	特种设备追溯编码体系构建	姚军 等(259)
论机器人夹持器碰撞快修复与调整	宋威(164)	大数据驱动下高校图书馆读者服务“订单式”创新模式研究	胡小君(261)
跨越既有高速公路箱梁支架法现浇施工技术	阮必胜(166)	超导磁悬浮列车及超导技术的应用	周榕翔(264)
接触网硬点的产生及消除方法	郭志东(169)	消防安装工程软件算量应用分析	宋樱婕 等(266)
浅谈高性能 C50 混凝土的配制及应用	冀有明(171)	一种针对云平台的缓存侧信道攻击方法研究	陈小全 等(269)
钻孔灌注桩技术在路桥软土路施工中的应用	肖磊 等(173)	福清湾深水航道二期工程航道尺度研究	王大伟 等(273)
矿粉掺量对 C65 高强蒸养混凝土性能的影响	李怡锋(175)	洗车行业 Witness 仿真与优化	梁素梅 等(276)
铁路地基处理中水泥土搅拌桩的应用研究	张爱杰(178)	浅析不同掺量粉煤灰对建筑陶瓷坯体工艺性能的影响	安红娜 等(280)
机制砂在混凝土路面中的应用性研究	魏道凯 等(180)	全民阅读背景下面向大学生的阅读推广	刘红(282)
真空预压法在污泥库区治理中的控制要点探讨	陈家春(182)	智能电表数据传输通讯多重保护机制设计	张海峰 等(284)
一种适用于多种复杂地形的步履式挖掘机支爪	回海旭 等(184)	动车组司机室铜管优化操作法	赵子义 等(288)
* 价值应用 *		5G 网络关键技术介绍与行业应用融合探索	周晓健(290)
基于复杂环境运营的地铁车站设计研究	汪凡(186)	* 工业工程 *	
峰谷分时电价下的用户需求响应研究	苏梦(188)	基于遗传算法的多品种小型电机装配排产优化	李玉城 等(293)
节理走向角度对弹性纵波波速衰减的影响研究	陈超 等(195)	* 理论综述 *	
某加油站一次雷击事故的技术分析	谢宝永 等(198)	备件需求预测方法研究现状综述	丁广威 等(296)
变跑汽车焊接机器人技术综述研究	胥刚 等(200)	运动声源识别研究现状分析	张翠青 等(298)
新能源汽车磷酸铁锂电池电极回收与梯次利用改进	张天一(202)		
质子交换膜氢燃料电池自增湿膜电极的研究进展	王梓同(204)		
椰纤维植被混凝土护坡分析	梁安铭 等(207)		

郑重声明

1. 本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
2. 来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
3. 编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
4. 本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.39 2.a

(Sum No.552)

Published in Feb.8, 2020

Inscribed:

Yuan Baohua

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponser:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezsbbj@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 A Study on the Paid Use and Trading Pricing of Pollutant Discharge Right Based on Restoration Cost Method PI Yu-li, *et al.*
4 Research on Wind Power Industry Policy under Bidding Mechanism SHENG Zhe, *et al.*
7 The Impact of Sustainable Human Resource Management under the Triple Bottom Line YAN Bi-cheng
10 On the Role of Engineering Consulting in Economic Construction WANG Sheng-ying
12 Performance Evaluation of Pharmaceutical Enterprises Based on EVA HE Xiao-ting
15 Research on the Key Points of Bidding Budget Preparation and Quotation for Highway Engineering Construction LUO Ying
17 Analysis on the Design Empowerment Strategy of Foshan Pan Home Furnishing Industry YE Qin-fa
19 Accident Analysis and Countermeasure Research of Construction Engineering Projects in China GUO Ke-lan, *et al.*
22 Application Research on Financial Analysis of Transportation Enterprises under Harvard Analytical Framework
..... HAN Xing-guo, *et al.*
24 On the Market Development and Management Strategy of International Engineering Enterprises LUO Can
26 Exploration on the Support Model of Offshore Defense Equipment Based on Military-civilian Integration GUO Feng, *et al.*
28 Safety Inspection and Quality Supervision Analysis of Boiler and Pressure Vessel YU Chun-yan, *et al.*
30 Key Points of Safety Management in Construction Supervision of Municipal Engineering Roads and Bridges SONG Lei-li
32 Research on Optimization of Marketing Strategy for Mother and Baby Products in the Network Economy DU Ruo-yu
34 Analysis of Highway Engineering Changes and Cost Control Ideas YANG Yang
36 Identification and Control of Quality Factors in Prefabricated Building Construction YUE Chuan-yun, *et al.*
38 Analysis of the Status and Improvement Measures of Urban Management Supervision ZHANG Qing-kui
40 How to Better Protect the Environment in Municipal Engineering Construction CHU Yun-bo
42 The Role and Significance of Environmental Monitoring in Environmental Protection CHENG Jian-mei
44 Research on Economic Post Evaluation of Energy Performance Contracting Project for Distribution Network Based on AHP
..... WANG Xiang-wei, *et al.*
46 Discussion on the Optimization of Book Borrowing Management Path of Library ZHANG Ke-guo
48 Discussion on the Safeguard Measures for the Implementation of Land Use Planning in Shenyang LI Ying
50 Research on the International Operation Strategy of Zhejiang Digital Trade Enterprises WU Min
53 The Status Quo of Economic Development of Zhengzhou Airport under the "One Belt, One Road" Strategy
..... HUANG Gui-lin, *et al.*
55 Analysis of Huawei Internal Control XU Nan
57 Research on Enterprise Profitability Based on Factor Analysis WANG Le-chen
59 The Function and Impact of Urban Vertical Greening and the Development Status of China WANG Yuan-zhe
61 Research on Auditing Quality Control of A Accounting Firm YANG Peng-wei
63 Discussion on Financial Fraud of Listed Companies Based on Fraud Triangle Theory YE Guo-yang, *et al.*
65 On the Internet Marketing Strategy of Guiyang Baiyun District Hotels CAI Jing
68 Research on the Future Development of Financial Sharing Center Based on Enterprise Development Strategy
..... CHEN Shao-hua, *et al.*
70 Problems and Management Measures of Highway Bridges QING Yong
72 Promotion of Innovation Ability of State-owned Enterprises Based on Collaborative Development of Stakeholders: A Case Study
..... KANG Yu-hang
74 Construction of Sharing Center Performance Management System under the Background of Financial Sharing
..... ZHONG Si-qi, *et al.*

• III •

万方数据

76 Remark on the Drainage Design of Highway Tunnel and the Prevention and Control of Roadbed Damage	QI Jiang, <i>et al.</i>
79 The Research on Optimization of Urban Garbage Collection and Transportation Route in Hanzhong City	TANG Xin
83 How to Strengthen the Safe Operation Management of Power Plant Electrical Equipment	WANG Xiao-hua
85 Relationship between Member Satisfaction of Commercial Fitness Clubs and Their Organizational Performance	HE Yuan, <i>et al.</i>
87 Analysis on the Risk Evaluation of Engineering Site Safety Management by Fuzzy Mathematics Theory	ZHANG Li-li
90 Discussion on the Status Quo and Future Trends of Smart Community Development	SHI Shi-lei
92 Research on the Influence of Real Estate Price on the Income Gap of Residents in Shandong Province	SHEN Zi-hao
95 Research on the Correlation between Monetary Policy and Leverage	SONG Si-chen
97 On the Understanding of the Reform Direction of State-owned Enterprises from the Perspective of Principal-agent Theory	GU Xin-yue
99 Research on Urban Spatial Pattern of High-speed Rail Construction Based on Power Map	LIU Xin
101 Analysis on Problems and Countermeasures in Safety Management of Logistics Warehouse	HAO Li
103 Research on Current Situation and Development of Money Market Funds in China	HUA Yi-xin
105 Study on Risk Evaluation of PPP Project in Integrated Management of Water-Pucheng County City Construction	SUN Peng-yu, <i>et al.</i>
110 Common Quality Problems and Preventive Measures for Houses in Desert Areas	ZHANG Liang
112 Research on the Status Quo and Countermeasures of Property Management Development in Henan Province	XU Lan-yue, <i>et al.</i>
114 Analysis of Quality Control Strategy in Project Construction Phase	HAI Wei-guo
116 Research on Subgrade and Pavement Quality Control during Road Construction	CHEN Zi-hu
118 Analysis of Obstacles to Claim for Project Change Cost from the Perspective of Contractor and Countermeasures	SI Kang-kang, <i>et al.</i>
121 Factors Affecting Real Estate Prices in Wuhan	WU Liang
123 The Measurement of Innovation Efficiency of Chinese Industrial Enterprises	JIANG Yan-ting
126 Research on Bank Credit Risk Control in the Era of Big Data	ZHANG Hong-yang

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

130 Exploration of Changzhou Logistics Cluster Area Development on the Perspective of Industry and City's Integration	CUI Ling-xiao, <i>et al.</i>
132 Research on Application of Supply Chain Finance in Home Appliance Industry	SUN Shi-jian

FUNCTION CARRIER INNOVATION

134 Summary of Differences in Design Concepts of Continuous Rigid Frame Bridges	WEI Li-dong
136 Research on the Improvement of the Machining Method of Trapezoid Thread	WANG Fei-fei
138 Design of a New Type of Tree Whitening Machine	YANG Zhi-quan, <i>et al.</i>
140 Discussion on Solutions to Low Power Factor of Yuzhu Traction Substation of Nanlong Railway	FAN Bin
142 Research on Detection Technology of Expressway Box Girder Static Load Test	HAN You-hong
144 Practice and Exploration of Ash Conveyor Reformation of Economizer for 660MW Ultra-supercritical Coal-fired Unit	LIU Hua-shan, <i>et al.</i>
148 Analysis of Technical Points in Waterproof Construction of Residential Building Projects	QU Zhi-ya
151 Application of a New Steel Box Girder Deck Pavement System	WANG Jian-jun
153 Fatigue Cracks Propagation Simulation Methods Research for Rib-to-deck Welded Joints in Steel Bridge Decks	YI Zhi-yong, <i>et al.</i>
156 Research on Design and Construction Method of Deep Foundation Pit Support in Geotechnical Engineering	MA Li-zhu, <i>et al.</i>
158 Damage Forms of Highway Subgrade Slopes and Protective Measures	LV Jia-yun, <i>et al.</i>
160 Construction Technology for Filling Expressway Roadbed with Construction Waste	XIANG Xi-nian
162 Study on Cantilever Assembly Scheme of Portal Frame in Continuous Rigid Frame Bridge with Small-radius Curve	CHEN Yan-wei, <i>et al.</i>
164 On the Fast Repair and Adjustment of Robot Gripper Collision	SONG Wei
166 In-situ Cast-in-place Construction Technology for Box Girder Support Method over Existing Highway	RUAN Bi-sheng
169 Generation and Elimination of Catenary Hard Points	GUO Zhi-dong
171 Preparation and Application of High-performance C50 Concrete	JI You-ming
173 Application of Bored Pile Technology in Soft Soil Roadbed Construction of Road and Bridge	XIAO Lei, <i>et al.</i>
175 Effect of Blast Furnace Slag Powder on the Performance of C65 High Strength Steam Cured Concrete	LI Yi-feng
178 Research on Application of Cement-Soil Mixing Piles in Railway Foundation Treatment	ZHANG Ai-jie
180 Study on the Application of Machine-made Sand in Concrete Pavement	WEI Dao-kai, <i>et al.</i>
182 Discussion on Control Points of Vacuum Preloading Method in the Treatment of Sludge Depot Area	CHEN Jia-chun
184 Claw of Walking Excavator Suitable for Various Complicated Terrains	HUI Hai-xu, <i>et al.</i>

VALUE APPLICATION

- 186 Research on Metro Station Design Based on Complex Environment Operation WANG Fan
- 188 Demand Response under Peak and Valley Time-of-Use Electricity Price SU Meng
- 195 Effect of Joint Angle of Strike on Wave Velocity Attenuation of Elastic P-wave CHEN Chao,*et al.*
- 198 Technical Analysis of a Lightning Strike at a Gas Station XIE Bao-yong,*et al.*
- 200 A Review of Auto-welding Robot Technology XU Gang,*et al.*
- 202 Improved Electrode Recovery and Ladder Utilization for Lithium Iron Phosphate Batteries in New Energy Vehicles
..... ZHANG Tian-yi
- 204 Research Progress on Self-humidifying Membrane Electrode of Proton Exchange Membrane Hydrogen Fuel Cell
..... WANG Zi-tong
- 207 Analysis on Slope Protection of Coconut Fiber Vegetation LIANG An-ming,*et al.*
- 209 Design and Analysis of Integrated Public Space for Rail Transit Buildings ZHONG Pei-ling
- 211 The University Academic Plagiarism Detection Service Innovation and Thinking GUO Rui-hua
- 213 Research on an Underwater Robot for Water Quality Survey LI Jun-jie,*et al.*
- 216 Research on 3D Geological Modeling Based on BIM in Complex Strata along the River YANG Wei-jun,*et al.*
- 220 Design and Practice of Servo Follow-up Control System at High Speed HUANG Xiao-wei,*et al.*
- 223 Design of Intelligent Table Lamp Based on Single Chip Microcomputer ZHAO Fu-ming,*et al.*
- 225 Design of Integrated Controller for Steering Gear and Stepper Motor HUANG Yi-min
- 227 Analysis of the Spatiotemporal Distribution of Celebrities in Southwest China MU Hao-jiang,*et al.*
- 230 Analysis of the Application of BIM in Steel Structure Engineering XU Hu-chen
- 232 The Scientific Utilization of the Associated Resources of Bauxite in Open-pit Mining ZHANG Li-chang,*et al.*
- 234 Research on the Impact Mechanism of Consumer Heterogeneity on the Diffusion of Innovative Products of Enterprises
..... YANG Qiang,*et al.*
- 236 Research and Practice of Micro Low Altitude Remote Sensing Platform LI Dan
- 238 Research on the Strategy of Increasing the Value of Enterprise Project Development Based on BIM Technology
..... YE Ling-jie,*et al.*
- 240 Discussion on the Calculation Method of Three-dimensional Detection Error in Coordinate Measuring Machine Calibration
..... LI Pin
- 242 Application of DJI Elf Series UAVs in Rapid Mapping of Large-scale Topographic Maps ZHANG Wen-bo,*et al.*
- 244 Analysis on the Weights of Quality Evaluation Indexes of Graduate Students in Applied Universities ZHU Xiao-mei,*et al.*
- 247 On the Application of Technical Economic Analysis in Engineering Project Management WANG Zong-hui
- 249 Application of Ice Storage and Air Conditioning System in Building Energy Station LIAO Wen-gao,*et al.*
- 251 Research on Library Retrieval System Architecture DIAO Yin-zhou
- 254 Research on the Construction of Innovation and Entrepreneurship Achievement Incubation System for Higher Vocational College
Students Based on Serving Regional Economy LV Jia
- 257 Survey of Public Willingness to Hold Digital Currencies Issued by the Central Bank YANG Hao-yu
- 259 Construction of Traceability Coding System for Special Equipment YAO Jun,*et al.*
- 261 Research on the "Order-based" Innovation Model of Reader Service in University Libraries Driven by Big Data HU Xiao-jun
- 264 Application of Superconducting Maglev Train and Superconducting Technology ZHOU Rong-xiang
- 266 Application Analysis of Software Calculation in Fire Installation Engineering SONG Ying-jie,*et al.*
- 269 An Information Stealing Algorithm Based on Side Channel Attack for Cloud Platform CHEN Xiao-quan,*et al.*
- 273 Study on Channel Dimensions of Fuqing Bay Deepwater Channel Phase II Project WANG Da-wei,*et al.*
- 276 Witness Simulation and Optimization of Car Wash Industry LIANG Su-mei,*et al.*
- 280 Analysis on the Effect of Different Amounts of Fly Ash on the Technical Performance of Building Ceramic Green Body
..... AN Hong-na,*et al.*
- 282 Popularization of Reading for College Students in the Context of Reading for All LIU Hong
- 284 Design of Multiple Protection Mechanism for Smart Meter Data Transmission Communication ZHANG Hai-feng,*et al.*
- 288 Optimized Operation Method of Copper Tube in EMU Driver's Cab ZHAO Zi-yi,*et al.*
- 290 Introduction of Key Technologies in 5G Network and Exploration of Industry Application Integration ZHOU Xiao-jian

IE

- 293 Optimization of Assembly and Production Scheduling of Multi-variety Small Motor Based on Genetic Algorithm
..... LI Yu-cheng,*et al.*

THEORETICAL REVIEW

- 296 Review on the Research Status of Spare Parts Demand Forecasting Methods DING Guang-wei,*et al.*
- 298 Analysis of Research Status of Sports Sound Source Recognition ZHANG Cui-qing,*et al.*